
IVICA LOVRIĆ:  

- Hvala lijepa gospodine predsjedniče.  

Gospodine gradonačelniče, vi ste dok ste bili u oporbi vrlo često i uporno kritizirali 

suradnju bivše vlasti s tvrtkama gospodina Petra Pripuza. I zaista u 21 godinu mandata bivše 

vlasti vaš prethodnik je potpisao ugovora negdje u iznosu od 106 milijuna kuna s tvrtkama koje 

su povezane s gospodinom Pripuzom.  

Možete li nam možda reći koliko ste vi potpisali ugovora i u kojem iznosu u ovih godinu i pol 

dana koliko ste na vlasti?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče.  

Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Zastupniče Lovrić, ne mogu vam reći ovako iz glave al' ono što vam mogu reći da je 

jedna stvar potpisat ugovor, druga stvar je vrijednost ugovora a treća stvar je realizacija tog 

ugovora.  

A ono što vam jamčim da je manja realizacija, znači trošak koliko Grad plaća usluge tvrtki 

povezanih s C.I.O.S. Grupom nego što je bilo to prije nego što sam došao na vlast. Znači uzet 

ću samo neke primjere. Biootpad koji je Grad Zagreb zbrinjavao uz pomoć tvrtki iz C.I.O.S. 

Grupe sada gotovo u potpunosti zbrinjava sam. Glomazni otpad koji je zbrinjavao u sklopu 

tvrtki iz C.I.O.S. Grupe u potpunosti zbrinjava sam itd. itd. Samo na osnovu te dvije stavke, 

biootpada i glomaznog otpada koje je Grad prije zbrinjavao uz pomoć privatnih tvrtki a 

posebice tvrtki iz C.I.O.S. Grupe je napravljena ušteda od oko 60 milijuna kuna godišnje samo 

u Čistoći.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Zahtjev za dodatnim objašnjenjem. Izvolite, zastupnik Ivica Lovrić.  

 

IVICA LOVRIĆ:  

- Hvala lijepa.  

Gospodine gradonačelniče, ja sam se potrudio pa sam zbrojio. Vi ste u godinu i pol dana 

potpisali ugovora u vrijednosti 269 milijuna kuna. ponavljam, 269 milijuna kuna u godinu i pol 

dana. Ako je vaš prethodnik prosječno godišnje potpisivao ugovora u vrijednosti 5 milijuna 

kuna vaša godišnja je vrijednost 173 milijuna kuna. Znači 35 puta više.  

Prema tome ili ste vi u predizborno vrijeme svjesno obmanjivali javnost ili je nešto drugo 

posrijedi. Bilo bi dobro da to građanima kažete.  

Međutim ovdje s ove govornice kao gradonačelnik Grada Zagreba reći ja potpisujem 

ugovore a neću ih poštivati znate da to ne ide. Da ugovor jednom kad potpišete on će se 

konzumirati prije ili kasnije u dužem ili kraćem vremenskom periodu.  

Ali ponovit ću, potpisali ste u ovih godinu i pol dana u jedinici vremena od godinu dana 35 puta 

više vrijednosti nego što je to potpisivao vaš prethodnik.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Dodatno objašnjenje će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. 

Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  
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- Znači zastupniče Lovrić ili manipulirate ili doista ne znate ni osnove javne nabave. Ne 

znam šta je gore. Ako je ovo drugo onda me brine kako ste uopće mogli biti ikakav pročelnik 

jer vrlo dobro znate jedna stvar je…  

Što se sad događa? Jel' to vaša ostavka u Gradskoj skupštini?  

 

……(Žamor)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Molim koncentrirajte se na  

 

…….(Nerazumljiva upadica zastupnika Lovrića iz klupe)……  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Dobro.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ.  

- na odgovor molim vas  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Jel' ovo performans? Šta je sad ovo?  

 

……(Žamor)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- a zastupniče vas molim na mjesto.  

……(Žamor)……  

……(Nerazumljiva upadica zastupnika Lovrića izvan dosega mikrofona)……  

A gradonačelniče vas molim da odgovorite na pitanje bez  

 

IVICA LOVRIĆ:  

- …… vrijeđa. …… poziva na ostavku jer je nevjerojatno da ……  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

-  Ne, pitao sam da li je.   

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Nitko vas neće… Tako je.  

 

IVICA LOVRIĆ:  

- Kako ne?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Nitko vam ne može oduzeti vaše mjesto na izborima i  
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IVICA LOVRIĆ:  

- …… ovo je nedemokratski krajnje.  

 

……(Žamor)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Odite sad na mjesto.  

Izvolite gradonačelniče možete nastaviti.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

-  Znači ovo je obična manipulacija jer je samo, znači to da je 5 milijuna kuna prosječno 

godišnje bivši gradonačelnik potpisivao ugovore s C.I.O.S. Grupom je netočno. Znači samo za 

održavanje odlagališta je bio Ugovor od 200 milijuna kuna. Jel' tako? Znači da je onda očito da 

ovo što govorite nema veze s vezom. Znači… Polako, polako, dajte da odgovorim.  

Glomazni otpad, natječaj raspisan prije mene, odluka donesena na način da sam 

poništio, donio sam Odluku o poništenju. Ta Odluka o poništenju išla je žalba na Državnu 

komisiju za kontrolu javne nabave i Državna komisija za kontrolu javne nabave me natjerala, 

natjerala da potpišem ugovor. Međutim nisam ga konzumirao. Znači jednostavno ne konzumira 

se. Znači to što je potpisana vrijednost ugovora to su uglavnom okvirni sporazumi, procijenjene 

vrijednosti međutim ono što je ključno koliko se stvarno konzumira. Koliko Grad odnosno 

gradske firme plate privatnom poduzeću.  

Znači to što imamo Okvirni sporazum za biootpad a 90% biootpada ne ide privatnoj tvrtci nego 

sami obrađujemo, to što imamo Okvirni sporazum za glomazni otpad a ne ide ni jedna tona 

glomaznog otpada privatnoj tvrtci valjda se to gleda a ne kolika je vrijednost ugovora. A rekao 

sam i kako, zašto sam neke ugovore morao i potpisat nakon što je Državna komisija za kontrolu 

javne nabave poništila moju odluku o poništenju pa nisam imao drugog izbora. Ali sam rekao 

da ih neću konzumirat i da postoji alternativa i tu alternativu smo našli. I na osnovu toga  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

je 60 milijuna kuna uštede građana grada Zagreba i zbog toga nisu cijene Čistoće otišle 

u nebo kao u drugim gradovima. Eto zato.  

 


